
Protokół Nr XXII 

sesji Rady Miejskiej w Szydłowie, która odbyła się w dniu 30 czerwca 2020 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Szydłów. 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 9 0 0 , a zakończyły o godz. 10 4 0. 
W obradach sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 
Nieobecność 1 radnego była usprawiedliwiona. Lista obecności radnych jest 
załącznikiem do protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RM. 
4. Zapytania i interpelacje radnych. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Szydłów z prac w okresie między 

sesjami RM. 
6. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Szydłów za rok 2019. 
7. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Szydłów za rok 2019. Debata. 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów 
wotum zaufania - projekt Nr XXI 1/1125/2020. 

8. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
- zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Szydłów za rok 2019 rok - projekt Nr 
XXI 1/126/2020, 

- udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Szydłów za 2019 rok - projekt Nr XXI 1/127/2020, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłów na lata 2020-2029 
-projekt Nr XXI 1/128/2020, 

- zmian w budżecie gminy na 2020 r. - projekt Nr XXII/129/2020, 
- zmiany Statutu Miasta i Gminy Szydłów - projekt Nr XXII/130/2020 
- zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Szydłowie - projekt Nr XXI 1/131/2020, 

- realizacji przez Gminę Szydłów Programu „Opieka wytchnieniowa" - edycja 
2020 - projekt Nr XXI 1/132/2020, 

- przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 
Prokuratora Rejonowego w Staszowie na Uchwałę Nr VIII/36/2007 Rady 
Gminy Szydłów z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie nadania Statutu 
jednostkom pomocniczym Gminy Szydłów - projekt Nr XX/133/2020, 

- zmian w Uchwale Nr VI/37/2019 Rady Miejskiej w Szydłowie dnia 27 
lutego 2019 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od 
nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia 
za inkaso - projekt Nr XXI 1/134/2020, 

- zmian w Uchwale Nr VI/38/2019 Rady Miejskiej w Szydłowie z dnia 27 
lutego 2019 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso - projekt Nr XXI 1/135/2020. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie obrad. 



Obrady XXII sesji RM otworzyła i przewodniczyła obradom pani Katarzyna Skuza -
Przewodnicząca Rady Miejskiej, która przywitała Burmistrza Miasta i Gminy - pana 
Andrzeja Tuza, Skarbnika i Sekretarza Gminy, panią Kierownik M-GOPS, radnych 
oraz panią protokólantkę. 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła radnym proponowany porządek obrad 
XXII sesji i zwróciła się do radnych o zgłaszanie wniosków, co do zmiany lub 
uzupełnienia porządku obrad. Takie wnioski nie zostały zgłoszone. 
W związku z czym poddała pod głosowanie jawne proponowany porządek obrad 
i porządek ten został przyjęty jednogłośnie -14 głosów „za". 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że do chwili rozpoczęcia sesji nie 
wpłynęły wnioski lub zastrzeżenia, co do treści protokołu z poprzedniej, tj. sesji Nr 
XXI z dnia 22 maja 2020 r. i zwróciła się do radnych o zgłaszanie ustnych uwag do 
protokołu. Radni nie zgłosili takich wniosków i zastrzeżeń i w przeprowadzonym 
głosowaniu jawnym, protokół z XXI sesji RM został przyjęty jednogłośnie - 14 głosów 
„za". 

Ad. 4. 

W trakcie obrad XXII sesji radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania. 
- radny Sebastian Gałązka - zapytał kiedy będą otwarte place zabaw, gdyż zbliża się 

sezon turystyczny i jest coraz więcej dzieci, a wszystkie place zabaw są 
pozamykane oraz w sprawie znaków drogowych, których potrzeba ustawienia była 
zgłaszana już w ubiegłym roku, dotyczy to znaków „ustąp pierwszeństwa" 
i „niebezpieczny zakręt" - czy w tej sprawie było coś załatwiane, 

- radny Damian Karwata - zgłosił potrzebę wykoszenia boiska w Rudkach, mimo że 
jest ono jeszcze nieczynne, najlepiej byłoby zrobić to kosiarką ciągnikową, gdyż jest 
tam nierówny teren. Zapytał również w sprawie zgłaszanych już wcześniej 
problemów z drogą powiatową i gminną - droga gminna została naprawiona, a łuk 
w drodze powiatowej dalej jest nie zrobiony - byli tam pracownicy, oglądali to 
miejsce ale nic nie jest zrobione. 
Dodał także, że wymiany wymaga tablica ogłoszeń, która jest zamontowana 
w pierwszej części Rudek - jest stara, drewniana i przewraca się, 

- radny Robert Prostak - zasugerował, że na ulicy Brzezińskiej, a jest to droga 
powiatowa, jak jedzie się w kierunku Brzezin, poobrywane są pobocza, zwłaszcza 
na łuku po prawej stronie - jadąc z Szydłowa wieczorem, gdy ktoś nie wie jak 
wyglądają tam pobocza to może dojść do tragedii. Natomiast na ul. Uroczej jest 
nowa nawierzchnia, być może jeszcze na gwarancji i na wysokości sadu p. 
Głogowskiego popękany jest asfalt, 

- radna Katarzyna Skuza - zgłosiła, że w Solcu, w ciągu drogi wojewódzkiej do 
Stopnicy zarośnięte są okolice skrzyżowań z drogami gminnymi: jedna obok 
kościoła i druga przy skrzyżowaniu drogi w kierunku Grzymały i Tucząp - drzewa 
popuszczały wiosenne pędy, tak że nie można przejechać samochodem nie mówiąc 
o mijaniu się samochodów, nie widać ustawionych znaków drogowych. Na drodze 
w kierunku Korytek, między panem Góreckim a Majką, po ostatnich wichurach 
gałęzie leżą na jezdni, może dało by się trochę przyciąć te gałęzie i pozbierać 
z jezdni. 



W tym punkcie porządku obrad Burmistrz złożył sprawozdanie z prac w okresie 
między sesjami RM. Na wstępie przywitał wysoką radę, Skarbnika i Sekretarza 
Gminy, pracowników UMiG, i powiedział: 
- wspólnie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie wizytowali stan 

prac na moście w Solcu, ma nadzieję że w połowie lipca prace zostaną zakończone 
i most oddany do użytkowania, 

- uczestniczył w zgromadzeniu wspólników Ekologicznego Związku Gospodarki 
Odpadami Komunalnymi w Rzędowie, 

- gościliśmy niedawno delegację z gminy Chęciny - Pana Roberta Jaworskiego -
Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny wraz z pracownikami. 
Spotkanie dotyczyło przede wszystkim wspólnych tematów, tj: zabytków i turystyki, 

- odbył spotkanie z przedstawicielami Wód Polskich. Spotkanie dotyczyło problemu 
suszy jaki był do tej pory i będzie, nie akurat w tym roku gdzie mamy dużo 
opadów. Czynione są starania aby na potrzeby sadowników wykonać w Gackach 
spiętrzenie wody na cieku wodnym, 

- był ostatnio w Starostwie Powiatowym w Staszowie gdzie odebrał symboliczny czek 
na blisko 620 tys. zł z rządowego programu „Tarcza dla samorządów", 
W tym samym dniu odbyła się u nas XVII Inauguracja Sezonu Turystycznego 
Województwa Świętokrzyskiego połączona z otwarciem Zrewitalizowanych 
Zabytków, 

- W dniu 26 czerwca br. w Grabkach Dużych, na zebraniu wyborczym wybrano nową 
sołtys tej miejscowości. Została nią pani Marlena Grosicka. Dotychczasowa sołtys 
pani Elżbieta Smagłowska złożyła rezygnację z pełnienia tej funkcji. 

Ad. 6. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła pana 
Burmistrza do przedstawienia Raportu o stanie Gminy Szydłów za rok 2019. 
Burmistrz Miasta i Gminy - pan Andrzej Tuz poinformował, że raport o stanie gminy 
otrzymali wszyscy radni, raport znajduje również się na stronie BIP Gminy, i wyraził 
nadzieję, że wszyscy radni zapoznali się z raportem. Jednocześnie poinformował, że 
sytuacja finansowa gminy jest stabilna. Wszystkie inwestycje jak i zobowiązania są 
realizowane i regulowane na bieżąco w przewidzianych terminach. 
Jeśli chodzi o mienie gminne, to w 2019 r. nie zostały sprzedane żadne 
z planowanych do sprzedaży działek gminnych. W roku 2019 w obiektach gminnych 
wykonano wiele prac inwestycyjnych, modernizacyjnych i remontowych, m.in. 
wykonano instalację centralnego ogrzewania w budynku OSP w Gackach, 
wybudowano plac zabaw i siłownię zewnętrzną w Mokrem, dokonano przebudowy 
dachu i wymiany pokrycia dachowego na budynku OSP w Osowce, wykonano 
remont Szkoły Podstawowej w Solcu, powstały place zabaw w Korytnicy 
i w Rudkach. Zakupiono hydrofory na ujęcie wody w Osowce, wykonano odcinek 
sieci kanalizacyjnej w Grabkach Dużych 
Przy okazji remontu nawierzchni drogi przy ulicy Uroczej wykonano wymianę sieci 
wodociągowej przy tej ulicy. 
Wykonano remonty dróg gminnych: Grabki Duże przez wieś, odcinek drogi 
w Brzezinach oraz drogę wewnętrzną - ul. Górki w Szydłowie. 
Z funduszy soleckich nie tylko budowane są place zabaw, ale utwardzanych jest 
wiele dróg w poszczególnych sołectwach, które zgłaszają takie potrzeby. 
W 2019 r. zakupione zostały samochody pożarnicze dla OSP Osówka i Korytnica. 
Zrealizowano także projekty: „Poprawa jakości powietrza poprzez zwiększenie 



udziału OZE w wytwarzaniu energii na terenie gmin Raków i Szydłów" oraz 
„Modernizacja 595 lamp oświetlenia ulicznego w oparciu o zastosowanie 
energooszczędnych opraw typu LED". 
Z budżetu gminy Szydłów dofinansowano także remonty dróg powiatowych 
przebiegających przez gminę. 

Ad. 7. 

Pani Katarzyna Skuza - Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ten punkt 
porządku obrad dotyczy rozpatrzenia Raportu o stanie Gminy Szydłów za 2019 r., 
w którym przewidziana jest debata nad Raportem oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów wotum zaufania. Zaznaczyła, że do 
dnia 29 czerwca br. była możliwość pisemnego zgłaszania mieszkańców do zabrania 
głosu w debacie. 
Dalej Przewodnicząca RM poinformowała, że żaden mieszkaniec gminy Szydłów nie 
zgłosił pisemnego wniosku o udział w debacie nad Raportem o stanie Gminy za 2019 
rok. 
Zapytała radnych czy zgłaszają jakieś uwagi lub zapytania do przedstawionego 
Raportu o stanie gminy za 2019 r. 
Nikt z radnych takich uwag lub wniosków do Raportu nie zgłosił. W związku z czym 
Przewodnicząca RM odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Miasta i Gminy Szydłów wotum zaufania i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym 
uchwała została uchwalona jednogłośnie -14 głosów za". 

UCHWAŁA Nr XXII/125/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 8. 

W tym punkcie porządku obrad Rada Miejska przystąpiła do rozpatrywania kolejnych 
projektów i uchwalania uchwał. Pierwszy rozpatrywany projekt uchwały XXII sesji RM 
dotyczył zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Gminy Szydłów za 2019 rok. 
W imieniu Burmistrza, Pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy przedstawiła 
sprawozdanie z przebiegu wykonania budżetu gminy Szydłów za 2019 rok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Kielcach 
pozytywnie zaopiniowała prawidłowość sporządzenia sprawozdań z wykonania 
budżetu gminy za 2019 r. 
Radny, Pan Robert Prostak zapytał Skarbnika Gminy o wydaną kwotę 10.000,00 zł. 
na części do samochodu służbowego. Chciałby wiedzieć, do którego samochodu 
wydatkowano tę kwotę. 
Pani Skarbnik Gminy odpowiedziała, że UMiG ma na stanie 3 samochody 
i pomyłkowo w sprawozdaniu jest zapis „do samochodu służbowego" zamiast 
„samochodów służbowych". 
Więcej pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania finansowego nie było 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą RM głosowaniu jawnym uchwała w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Szydłów za 2019 r. została uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXII/126/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 



Pani Katarzyna Skuza - Przewodnicząca RM przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Szydłów za 2019 r. 
Przewodnicząca RM odczytała Uchwałę Nr 27/2020 V Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 27 maja 2020 r. dotyczącej opinii 
0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, którą to Uchwałą Skład 
Orzekający postanowił zaopiniować pozytywnie wniosek w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu wykonania budżetu za 
2019 rok. 
Pani Agnieszka Stawecka - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że 
w dniu 22 maja 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Komisja 
jednogłośnie wnioskowała o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Szydłów z tytułu wykonania budżetu gminy za 2019 r. Odczytała również wniosek 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szydłowie z dnia 22 maja 2020 r. w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2019 r. 
Pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczą głosowaniu jawnym uchwała w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Szydłów z tytułu wykonania budżetu Gminy Szydłów za 
2019 rok została uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXII/127/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Szydłów na lata 2020 - 2029. 
Pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy wyjaśniła, że nie będzie precyzować kwoty 
zmian, gdyż wpłynęły środki finansowe na wyposażenie biblioteki, które będą 
wprowadzone Zarządzeniem Burmistrza. Natomiast w załączniku nr 1 do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2020 - 2029 wprowadza się następujące zmiany: 
- dochody w roku 2020 zwiększono o 55.000,00 zł na podstawie umowy z konkursu 

grantowego „Zdalna szkoła" organizowanego przez Centrum Projektów Polska 
Cyfrowa, na zakup sprzętu komputerowego do uczniów szkół podstawowych. 
Po stronie wydatków w roku 2020 zmiany są wynikiem zwiększenia dochodów 
budżetowych o 55.000,00 zł. 
Wydatki majątkowe w roku 2020 zostały zwiększone o 267.000,00 zł, wydatki 
bieżące zostały zwiększone o 55.000,00 zł, a zmniejszone o 267.000,00 zł. 
W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć" wprowadzono zmiany: 
- zwiększono wydatki na przedsięwzięcie pn. „Termomodernizacja budynku 

użyteczności publicznej - Szkoły Podstawowej przy ul. Szkolnej 12" o 267.000,00 zł. 
Planowany deficyt budżetu wynosi obecnie - 2.240.946,10 zł. Na pokrycie deficytu 
zaplanowano kredyt w wysokości 1.700.000,00 zł - wolne środki, Jako nadwyżkę 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającą z rozliczeń 
kredytów z lat ubiegłych w kwocie - 500.000,00 zł, niewykorzystanych środków 
pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów 
1 wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 
budżetu określonymi w odrębnych ustawach - 40.946,10 zł. 
W Wieloletniej prognozie Finansowej tylko ogólna kwota dochodów jak i ogólna 
kwota wydatków ulegnie zmianie. 
Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 
i w zarządzonym przez Przewodniczącą glosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za". 



(o treści jak w załączeniu) 

Następnie pani Alicja Kłonicka - Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2020 r. 
W dochodach budżetowych wprowadzono następujące zmiany:: 
- w dziale 801 - Oświata i wychowanie - na podstawie umowy z konkursu 

grantowego „Zdalna szkoła" organizowanego przez Centrum Projektów Polska 
Cyfrowa na zakup sprzętu komputerowego do uczniów szkół podstawowych, 
zwiększono dochody o kwotę 55.000,00 zł. 
Ogółem dochody po zmianach wynoszą 24.366.105,79 zł. 

Po stronie wydatków zmiany są wynikiem zwiększenia dochodów budżetowych i po 
zmianach wynoszą - 26.607.051,89 zł: 
- dział 010 - Rolnictwo i łowiectwo - zmniejszono wydatki na zakup materiałów 

o 10.000,00 zł, 
- dział 600 - Transport i łączność - zmniejszono wydatki na remont dróg gminnych 

uszkodzonych w wyniku negatywnych warunków pogodowych o 75.000,00 zł, 
- dział 700 - Gospodarka mieszkaniowa - zmniejszono wydatki na zakup usług 

0 10.000,00 zł, 
- dział 801 - Oświata i wychowanie - zwiększono wydatki na zakup sprzętu 

komputerowego dla uczniów o 55.000,00 zł oraz zwiększono o 267.000,00 zł 
wydatki majątkowe na zadanie pn. Termomodernizacja Szkoły Podstawowej 
w Szydłowie, 

- dział 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego - zmniejszono wydatki na 
zakup materiałów, usług i energii o kwotę 172.000,00 zł, na ochronę zabytków 
1 opiekę nad zabytkami. 

Planowany deficyt budżetu obecnie wynosi - 2.240.946,10 zł. Na pokrycie deficytu 
zaplanowano kredyt w wysokości 1.700.000,00 zł, wolne środki, jako nadwyżkę 
środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającą z rozliczeń 
kredytów z lat ubiegłych w kwocie - 500.000,00 zł, niewykorzystanych środków 
pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów 
i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 
budżetu określonymi w odrębnych ustawach - 40.946,10 zł. 
W rocznych zadaniach inwestycyjnych zmienia się nazwę zadania z „wykonanie 
projektu oświetlenia" na „wykonanie oświetlenia ulicznego Potok Rządowy". 

Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń 
1 w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie 14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXII/129/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejny projekt uchwały dzisiejszej sesji dotyczył zmiany Statutu Miasta i Gminy 
Szydłów. 
Sekretarz Miasta i Gminy - pan Janusz Sowa poinformował, że zgodnie z art. 18 ust. 
2 pkt. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym organem 
uprawniającym do uchwalenie oraz wprowadzenia zmian w Statucie Gminy jest Rada 
Miejska. 
W związku ze zmianami organizacyjnymi wynikającymi z Uchwały Nr XI/72/2019 
Rady Miejskiej w Szydłowie z dnia 26 lipca 2019 r. w sprawie stwierdzenia 
zakończenia z dniem 31 sierpnia 2019 r. działalności Gimnazjum im. Władysława 
Stanisława Reymonta w Szydłowie, aktualny wykaz jednostek organizacyjnych 



Gminy obejmujący powyższą zmianę przedstawiony jest w załączniku do projektu 
przedłożonej uchwały. 
W związku z powyższym podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
Uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono 
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie -
14 głosów "za" 

UCHWAŁA Nr XXII/130/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Następny projekt uchwały dotyczył zmiany Statutu Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szydłowie. Pan Janusz Sowa - Sekretarz Miasta 
i Gminy wyjaśnił, że powodem dokonywania zmian Statutu SPZOZ jest zamiar 
dostosowania okresu trwania kadencji Rady Społecznej SPZOZ do kadencji organów 
samorządu gminnego. Ze zmian ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym wynika bowiem, iż kadencja organów samorządu trwa 5 lat, natomiast jak 
wynika ze Statutu SPZOZ kadencja Rady Społecznej trwa 4 lata. 
Zmiana statutu SPZOZ wynika również ze zmian ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. 
0 działalności leczniczej, którymi między innymi wprowadzono obowiązek 
sporządzania przez dyrektora SPZOZ raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej 
Zakładu i przedkładania go Radzie Miejskiej. 
Do przedstawionego projektu uchwały radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń 
1 w zarządzonym przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym uchwała została 
uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXII/131/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Przewodnicząca RM odczytała kolejny projekt uchwały w sprawie realizacji przez 
Gminę Szydłów Programu „Opieka wytchnieniowa" - edycja 2020. 
Pani Agnieszka Makowska - Kierownik M-GOPS w Szydłowie poinformowała, że 
Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej w marcu 2020 r. ustanowiło 
Program „Opieka wytchnieniowa" - edycja 2020. Program ten stanowi kontynuację 
Programu „Opieka wytchnieniowa" - edycja 2019, który jest realizowany na 
podstawie ustawy z dnia 23 października 2018 r. o Funduszu Solidarnościowym. 
Opieka wytchnieniowa ma za zadanie odciążenie członków rodzin lub opiekunów 
poprzez wsparcie ich w codziennych obowiązkach lub zapewnienie czasowego 
zastępstwa. Głównym celem Programu jest wsparcie członków rodzin lub opiekunów 
sprawujących bezpośrednią opiekę nad: dziećmi niepełnosprawnymi, osobami ze 
znacznym stopniem niepełnosprawności oraz orzeczeniami równoważnymi - poprzez 
możliwość uzyskania doraźnej, czasowej pomocy w formie usług opieki 
wytchnieniowej. 
Świadczenie usług opieki wytchnieniowej wpisuje się w realizowane w ramach 
ustawy o pomocy społecznej usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. 
Realizatorem tego Programu w Gminie Szydłów będzie Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej. Program będzie finansowany z Solidarnościowego Funduszu 
Wsparcia Osób Niepełnosprawnych w 80 % oraz ze środków własnych Gminy w 20 
% ogólnego kosztu. 
Przewodnicząca RM - Pani Katarzyna Skuza zapytała od kiedy można składać 
wnioski. Kierownik M-GOPS odpowiedziała, że wnioski już można składać. 
Oczekiwać będą tylko na termin opublikowania uchwały. 



Więcej pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w zarządzonym 
przez Przewodniczącą głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie 
-14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXII/132/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Kolejny projekt uchwały dotyczył przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego w Staszowie na 
Uchwałę Ne VIII/36/2007 r. Rady Gminy Szydłów z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie 
nadania statutu jednostkom pomocniczym Gminy Szydłów. 
Pan Janusz Sowa - Sekretarz Miasta i Gminy wyjaśnił, że zgodnie z art. 54 § 2 
ustawy z dnia 30 sierpnia 2002 r. Prawo o postępowaniu przed sądami 
administracyjnymi organ - którego działanie, bezczynność lub przewlekłe 
prowadzenie postępowania jest przedmiotem skargi - przekazuje skargę sądowi 
wraz z kompletnymi i uporządkowanymi aktami sprawy oraz odpowiedzią na skargę 
w terminie trzydziestu dni od dnia jej doręczenia. 
W świetle powyższego zasadne jest przekazanie skargi do Wojewódzkiego sądu 
Administracyjnego w Kielcach 
Pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie było i w zarządzonym przez 
Przewodniczącą głosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie -14 
głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XXII/133/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 

Przedostatni projekt uchwały obecnej sesji dotyczył zmian w Uchwale Nr N/l/37/2019 
Rady Miejskiej w Szydłowie z dnia 27 lutego 2019 r. w sprawie poboru podatku: 
rolnego, leśnego od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 
i wynagrodzenia za inkaso. 
Pan Janusz Sowa - Sekretarz Miasta i Gminy wyjaśnił, że wprowadzenie zmian do 
Uchwały Nr VI/ 38/ 2019 Rady Miejskiej w Szydłowie z dnia 27 lutego 2019 r. wynika 
ze zmiany osoby pełniącej funkcję sołtysa w sołectwie Grabki Duże, dokonanej przez 
mieszkańców sołectwa w dniu 26.06.2020 r. Radni nie zgłosili pytań i uwag do 
przedstawionego projektu uchwały i w zarządzonym przez Przewodniczącą 
głosowaniu jawnym, uchwała została uchwalona jednogłośnie -14 głosów „za" 

UCHWAŁA Nr XXII/134/2020. 
(o treści jak w załączeniu) 

Ostatni projekt uchwały XXII sesji RM, który przedstawiła Przewodnicząca RM 
dotyczył zmian w Uchwale Nr VII/ 38/ 2019 Rady Miejskiej w Szydłowie z dnia 27 
lutego 2019 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. Sekretarz UMiG - pan Janusz Sowa wyjaśnił, że 
wprowadzenie zmian do Uchwały Nr VII/ 38/ 2019 tak jak i w przypadku poprzedniej 
uchwały, wynika ze zmiany osoby pełniącej funkcję sołtysa w sołectwie Grabki Duże, 
dokonanej przez mieszkańców sołectwa w dniu 26.06.2020 r. 
Uwag i zastrzeżeń do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono 
i w przeprowadzonym glosowaniu jawnym uchwała została uchwalona jednogłośnie -
14 głosów „za". 

UCHWAŁA Nr XII/135/ 2020 
(o treści jak w załączeniu) 



Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił pan Andrzej Tuz - Burmistrz 
Miasta i Gminy i powiedział, że: 
- place zabaw - wie, że jest sezon wakacyjny, ale na dzień dzisiejszy nie będą 

otwierane place zabaw w Gminie Szydłów, 
- wykoszenie boiska w Rudkach - zostanie wykonane, a w miarę możliwości będzie 

dokonywane koszenie innych boisk, 
- droga powiatowa w Rudkach - ponownie zostanie to zgłoszone do ZDP 

w Staszowie, 
- droga na ul. Brzezińskiej - stan taki występuje już od dłuższego czasu, z ostatnich 

informacji pozyskanych z ZDP w Staszowie wynika, że wypełnienie poboczy tej 
drogi ma nastąpić w lipcu br., 

- znaki drogowe w Korytnicy - temat był już kilka razy zgłaszany ale musi poczekać 
gdy będzie dokonywane uzupełnienie znaków drogowych w całej gminie, 

- asfalt na ulicy Uroczej - był sprawdzany, ale tego miejsca nie dało się znaleźć. 
Droga jest jeszcze na gwarancji i zostanie to zgłoszone wykonawcy. 

Ad. 10. 

W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrali: 
- radna K. Skuza - zwróciła się do Burmistrza z prośbą aby porozmawiał on z Wójtem 

Gminy Gnojno aby uporządkowali i wyczyścili odcinek drogi na terenie Gminy 
Gnojno, począwszy od mostu w Solcu. 
Burmistrz odpowiedział, że rozmawiał już na ten temat z Wójtem z Gnojna. 

- Burmistrz UMiG - pan Andrzej Tuz podziękował radnym Rady Miejskiej za 
udzielenie absolutorium. Ponadto podziękował Pani Skarbnik Gminy za 
nadzorowanie spraw finansowych, dzięki czemu budżet gminy jest stabilny. 

Podziękował, także Sekretarzowi Gminy oraz pozostałym pracownikom UMiG za 
wkład pracy, dzięki czemu sytuacja gminy pozostaje stabilna. W 2019 r. 
realizowanych było bardzo dużo inwestycji, co wymagało wysiłku wszystkich 
pracowników UMiG. Wyraził nadzieję, że współpraca dalej będzie się tak układała jak 
do tej pory. 
Radny L. Wójcik zgłosił potrzebę wycinki krzewów i gałęzi drzew przy bocznych 
drogach w Grabkach Dużych, a na drodze przy Wiejskim Domu Kultury utworzył się 
dołek w nawierzchni drogi. 
Radny Marek Skuza zaproponował aby przy drodze tzw. połanieckiej ustawić nawet 
tymczasowo barierki w miejscach, które tego wymagają, zgłosił także potrzebę 
wycinki gałęzi drzew nad drogą powiatową w Gackach, na wysokości nieruchomości 
p. Makowskiego. 

Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad sesji został w pełni 
zrealizowany i dokonała zamknięcia obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Szydłowie. 

Protokołowała 

Teresa Kaniszewska 


